

Date: 28 March 2019

التاريخ: 28 مارس 2019

After Compliments

تحية طيبة وبعد ،،،

Subject: Resignation and Appointment of Board Member

الموضوع: إستقالة وتعيين عضو مجلس الإدارة

The Board of directors in its meeting held on 27th March 2019 accepted the resignation of the member Mr. Khalid Ali Saif Al Yahmadi effective from 27th March 2019 for personal reasons. The Board would like to express its appreciation for the efforts exerted during his tenure.

قدم الفاضل/ خالد بن علي بن سيف اليعمدي عضو مجلس الإدارة إستقالته من المجلس لأسباب شخصية وقد قرر مجلس الإدارة في جلسته المنعقدة بتاريخ 27 مارس 2019م قبول الإستقالة اعتبارا من 27 مارس 2019م. ويعرب المجلس عن إمتانه العميق للجهود التي بذلها خلال مدة عضويته في المجلس ويتمنى له التوفيق والنجاح.

The Board of Directors of the Bank has appointed Mr. Ibrahim Said Badar Al Eisri as a temporary Director, until the next Annual General Meeting.

كما وافق مجلس إدارة البنك على تعيين الفاضل/ إبراهيم بن سعيد بن بدر العيسري كعضو مؤقت وذلك حتى انعقاد الجمعية العمومية السنوية القادمة.

Mr. Ibrahim Al Eisri, holds a Bachelor's Degree in Commerce, Masters in Finance and he is a member of the Association of Chartered Certified Accountants. Mr. Al Eisri has over 14 years of experience in Finance, Budgeting, Costing and Investment Operations of reputed organizations.

الفاضل/ إبراهيم العيسري حاصل على شهادة البكالوريوس في التجارة، ودرجة الماجستير في المالية، وهو محاسب قانوني من معهد المحاسبين القانونيين. لديه أكثر من 14 عاما من الخبرة في مجال المالية والميزانية والتكاليف والعمليات الإستثمارية في مؤسسات مرموقة.

With regards,

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير

Habib Murtadha Al Hamaid
Corporate Secretary

حبيب بن مرتضى آل حميد
أمين سر مجلس الإدارة